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Vragen Commissie Ruimte 30 juni 2023  
 

Vragen SP (Huib Ghijssen), over Brief GS van 7 maart 2023 over evaluatie Zeeuwse Kustvisie - 293343 
 

Vragen Commissie Ruimte Antwoorden  
De evaluatie van de kustvisie is een belangrijk document waarin helder en objectief 
de voortgang, de tegenvallers en de leerpunten worden beschreven. 
 
Een paar vragen hierover: 
Op pagina 14 staat het volgende: 
Hierbij geldt dat betrokkenen bijna unaniem aangeven dat de leefbaarheid voor 
inwoners meer aandacht vraagt in de kustvisie en meegenomen moet worden in de 
afwegingen aan de Zeeuwse kust. Daarnaast vraagt de verstening van de 
binnenduinrand aandacht en wordt het wenselijk geacht om een visie te 
ontwikkelen op hoe hier in de toekomst mee om te gaan. 
 
Vragen:  
1. Is GS het eens met het voorstel om ‘ leefbaarheid’ aan de bestaande 
kwaliteitscriteria natuurwaarden, recreatieontwikkeling en waterveiligheid toe te 
voegen? 
 
2. Staat GS achter het voorstel om meer aandacht te geven aan de verstening van 
de binnenduinrand? 
 

1.  
In de evaluatie wordt geadviseerd de scope van de Kustvisie te 
behouden en onderzoek te doen naar het toevoegen van 
leefbaarheid als vierde lijn. Met deze aanbeveling is door ons 
college ingestemd. De mogelijkheid voor een dergelijke toevoeging 
dient dus eerst onderzocht te worden. 
 
2.  
Ons college heeft ingestemd met de aanbeveling om het Zeeuwse 
gesprek te voeren over de kwaliteit van de binnenduinrand. 
Hieronder vallen de onderwerpen transformatie en verstening. 

 

Op pagina 26 en 48 staat te lezen: 
26: Andere betrokkenen stellen dat door het waterbedeffect het ontwikkelen van 
een visie voor de rest van Zeeland van belang is. Betrokkenen geven dan ook aan 
dat zij tevreden zijn met de ondertekening van de Veerse Meervisie, waar- voor 
eenzelfde traject is doorlopen als de kustvisie, met oog voor samenwerking en 
draagvlak. 
48: Wat is er nodig om de doeltreffendheid van de Zeeuwse Kustvisie verder te 
vergroten? 
Antwoord: Nog scherper, natuur op de eerste positie zetten en uitbreiden naar alle 
binnenwateren (Veerse meer, Westerschelde, Oosterschelde) 

3.  
Dit is niet als zodanig als aanbeveling in de evaluatie Kustvisie 
opgenomen. Wel is de aanbeveling opgenomen om het 
kwaliteitskader (lees: ‘Ontwikkelkader Verblijfsrecreatie’) verder 
gezamenlijk uit te werken en deze onder meer te richten op de 
ontwikkeling en versterking van natuurwaarden. 
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3. Vraag: Kan uit deze opmerkingen in de kustvisie de conclusie worden getrokken 
dat het nodig is om te onderzoeken of  een “Landschapsvisie Zeeland” op basis 
van de reeds genoemde kwaliteitscriteria kan worden opgesteld, om zo een 
evenwichtige en goed onderbouwde visie te krijgen voor alle Zeeuwen?  
 

Op pagina 24 staat: 
Vanuit de provincie komt het beeld naar voren dat de vertaling van de kustvisie, 
voornamelijk in de provinciale Omgevingsverordening, op punten een |lastig proces 
was. Er werd onder andere tegen het aspect aangelopen dat subjectieve críteria 
vertaald dienden te worden naar juridische regels. Een aantal van deze subjectieve 
críteria was multi-uitlegbaar. 
Hierdoor zijn de criteria een compromis geworden, waardoor de regelgeving relatief 
zwak en op punten lastig uitlegbaar is.  
 
4 Vraag: Is GS van plan om de omgevingsverordening op deze punten te 
verbeteren?  
 
Dit is ook van belang met het oog op de invoering van de omgevingswet waarbij 
duidelijke, heldere en niet voor meerdere uitleg vatbare regels worden gesteld. 
 

4. 
Eén van de aanbevelingen is om het kwaliteitskader verder 
gezamenlijk uit te werken en dit te vertalen naar de 
Omgevingsverordening. Tot welke eventuele wijzigingen dit te 
zijner tijd gaat leiden in de verordening, is nog niet bekend. De 
aanbeveling om het kwaliteitskader verder uit te werken wordt 
opgepakt. 
 

 
 
 
 
 
 
 




